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II. APPLICATION INSTRUCTION 申請資訊 

1. 2021 Entry Admissions Timeline 2021招生申請入學時程 

(1) The 2021 admissions process is expected to run as scheduled. Any changes will be 
announced on the Office of Global Engagement Website: 
https://oge.tmu.edu.tw/admission. 
110學年度招生申請入學時程原則上按預定時程進行，若有調整將公告於本校國際

事務處網站：https://oge.tmu.edu.tw/admission。 

(2) The time listed below is based on Taiwan time zone (GMT+8). Failure to comply with 
these procedures will result in disqualification automatically. 
表列時間皆以台灣時區為準，未依指定日期完成相關流程步驟者，將喪失申請、

錄取及入學資格。 

(3) Round I timeline 
第一階段申請入學時程 

Date 日期 Events 項目 

＊November 20, 2020 to  

February 16, 2021 
109年11月20日至110年2月16日 

Online Application duration 

http://ogeadmission.tmu.edu.tw/ 
線上申請系統開放期間 

March 2 to March 12, 2021 
110年3月2日至3月12日 

Application review and evaluation by the Programs 
系所學位學程資格與書面審查 

＊March 15 to March 26, 2021 

110年3月15日至3月26日 

Online/onsite interviews for shortlisted applicants 
(Interview schedule to be announced on the 
application system) 
通過審查者得參加面試（面試時間將公告於線

上申請系統） 

April 30, 2021 
110年4月30日 

Application and scholarship results available on the 
application system 
開放查詢錄取及獎學金獲獎結果 

＊April 30 to May 9, 2021 

110年4月30日至5月9日 

Admitted student to confirm their acceptance 
錄取生網路報到 

＊April 30 to June 30, 2021 

110年4月30至6月30日 

Students who have accepted the offer of admission 
must submit authenticated documents  
(e.g. diplomas, transcripts and official financial 
statement) 
完成網路報到之錄取生繳交經駐外館驗證之學

歷及財力證明文件 

September 2021 (TBD) 
110年9月（待公告） 

Registration 
註冊 

 

https://oge.tmu.edu.tw/admission
https://oge.tmu.edu.tw/admission/
https://oge.tmu.edu.tw/admission
http://ogeadmission.tmu.edu.tw/
http://ogeadmission.tmu.edu.tw/
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(4) Round II timeline 
第二階段申請入學時程 

A. Round II application is only open for Ph.D. Program in Global Health and Health 
Security. Application duration is from February 17 to March 8, 2021, and other 
designated timeline is as round I. 
博士班第二階段僅開放申請全球衛生暨衛生安全博士學位學程，線上申請系

統開放期間為 110年 2月 17日至 3月 8日，其餘時程同第一階段。 

B. Applicants who submitted round I will not eligible for round II application. 
Duplicated application will result in disqualification automatically without any 
notification. 
申請者完成第一階段申請將不得申請第二階段，重複之申請人將自動喪失申

請資格且不另行通知。 
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Ph.D. Program in Global Health and Health Security 
全球衛生暨衛生安全博士學位學程 

Eligibility 
入學基本條件 

Applicants must satisfy one of the following qualifications: 
申請者應符合下列資格之一： 

1. Applicants with diploma of Master degree accredited by Taiwan Ministry of Education 
(MoE) or students graduating in 2021 from MoE accredited Master degree programs  
教育部認可之國內外大專院校獲有碩士學位畢業者（含應屆畢業生）。 

2. Diploma holder of M.D. degree accredited by MoE who meets both of the following 
criteria:  

(1) Having received two or more years of professional training 
(2) Including an example of their written work with the quality of a master’s thesis 

in their admission application. 
教育部認可之國內外大專院校醫學系畢業獲有學士學位，經有關專業訓練二年以    

上，並提出相當於碩士論文水準之著作。 

Application 
Documents 

Required 
申請繳交資料 

1. Verification of nationality (e.g. photocopy of passport) 
國籍證明文件(護照) 

2. Copy of degree certificate(s) or diploma of the highest level of academic attainment 
最高學歷證明影本 

3. Copy of official transcripts (list of grades and courses) of the highest level of academic 
attainment  
最高學歷成績單影本 

Program Specific 
Requirements 
系所學位學程 

附加規定 

1. One copy of proof of English proficiency, such as TOEFL, IELTS, or other official test 
results. Applicants who have had at least four years of formal education in an English-
speaking country or at least 3 years work experience in an English-speaking work setting 
may provide attendance records or related document as proof of English proficiency.  
正式英文能力測驗成績，如TOEFL、IELTS或其他正式英文能力測驗成績；或曾在英

語系國家接受正式教育四年以上或曾在英文工作環境三年以上經驗之證明 

2. Statement of purpose 
讀書計畫 

3. Resume and personal statement 
履歷及自傳 

4. Two recommendation letters in English submitted via online application system by two 
independent referrers. 
推薦信2封（須以英文撰寫，由2位不同推薦人至線上填寫） 

5. Supporting materials are optional and may include academic examination scores (GRE, 
GMAT, Chinese proficiency test, etc.), professional licenses, publications or awards. 
其他輔助文件，如學力檢定（如：GRE、GMAT、華語文測驗）、專業證照、發表

論文、競賽得獎或其他榮譽等。 

Evaluation Criteria 
入學評估方式 

Document review (40%) 
書面文件審查(40%) 

Interview (60%) 
面試 (60%) 
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Notes 
備註 

1. All submitted documents should be in English. 
所有文件需附英文譯本 

2. Applicants must carefully read all relevant information provided in 2021 admission 
guidelines. 
申請者請務必詳閱簡章總則 

3. The top 15 candidates will be selected from the applicant pool for an interview. 
將選擇前15名申請者進行面試 

4. Taiwan ICDF scholarship is also available for candidates applying for this program. For 
more information: 
http://www.icdf.org.tw/ct.asp?xItem=12505&CtNode=30316&mp=2 
本學程申請者亦能申請ICDF 獎學金，詳情請洽：

http://www.icdf.org.tw/ct.asp?xItem=12505&CtNode=30316&mp=2 
5. To apply for the Taiwan ICDF scholarship, applicants must submit a report from a medical 

examination (including an HIV test) conducted no more than three months before the 
application date. 
欲申請財團法人國際合作發展基金會(ICDF)獎學金者，請務必檢附由醫院出具最

近三個月內的健康檢查報告(並檢附HIV 檢驗證明)。 

Contact Person 
諮詢窗口 

Dr. Jean Tsai 蔡奉真老師 

E-mail: jeanfjtsai@tmu.edu.tw 
Telephone: +886-2-6638-2736, ext. 1282 
Web: http://global.tmu.edu.tw 

Degree Conferred 
授予學位 

Doctor of Philosophy (Ph.D.) 
理學博士 

  

mailto:jeanfjtsai@tmu.edu.tw
http://global.tmu.edu.tw/

